
Raad 15 december 2015 
 
Agendapunt 11 - Vragenhalfuurtje 
 
 
Wil  het college de kruising bij Krilpad duurzaam verbeteren? De huidige oplossing n.a.v. onze vorige 
vraag, namelijk met puin, is nu al een groot modderbad.   
 
 
Fractie PvdA 
Mevr. G. Goudriaan 


